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Samenvatting 
Op vraag "1 Stel er wordt een plan uitgewerkt om in jouw buurt arbeidsmigranten te huisvesten. Op 

welke manier zou je graag betrokken willen worden bij dit plan?" antwoordt 64% van de 

respondenten: "Via een inspraakavond". 

Op vraag "2 Wie is het meest verantwoordelijk voor de communicatie rondom mogelijke huisvesting 

van arbeidsmigranten richting omwonenden?" antwoordt 62% van de respondenten: "De 

gemeente". 

Dit en meer blijkt uit panelonderzoek TipHorstaandeMaas, waarbij 490 deelnemers zijn 

geraadpleegd.  
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1. Resultaten 

Communicatie rondom huisvestigingsplannen van arbeidsmigranten 

In Horst aan de Maas werken arbeidsmigranten. Deze arbeidsmigranten hebben huisvesting 
nodig. 

 
Op vraag "2 Stel er wordt een plan uitgewerkt om in jouw buurt arbeidsmigranten te huisvesten. Op 

welke manier zou je graag betrokken willen worden bij dit plan?" antwoordt 64% van de 

respondenten: "Via een inspraakavond". 

Op een andere manier, namelijk: 
• Arbeidsmigranten graag verdelen over horst aan de maas. Niet centraliseren waardoor een 

bepaalde wijk hier enorme overlast krijgt. Wethouders, geef het goede voorbeeld en begin met 
plaatsen van migranten in uw eigen buurt. 

• Berichtgeving via mail 

• Bewoners rechtstreeks benaderen Gesprek aangaan face to face Dan weet je wat er leeft 

• Digitaal 

• Dorpsraad 

• Dorpsraden 

• Enquête 

• Enquete (2x) 

• Enquete/rondvraag 

• Gebeld worden! 

• Geen van alle een goede optie,want wat je ook doet ,tegenstand krijg je altijd. 

• Gelukkig is er bij ons geen plaats! 

• Gewoon ruim van tevoren ingelicht worden met een brief waarin de voornemens en plannen 
duidelijk worden uitgelegd aan de directe omwonende. En nog een kans om bezwaar te maken 
zonder dat de gemeente zoals gewoonlijk alles gewoon doordrukt tegen de wil van de 
omwonende. 
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• Hallo 

• Heeft het nut????????????? 

• Huis aan huis informatiebulletin 

• Ik als woningzoekende vind het niet eerlijk dat zij zomaar huisvesting krijgen. Ik heb hier nogal 
een eenzijdige mening over gezien er nooit openheid over is. 

• In de weekbladen 

• In een vroeg stadium 

• Inspraak en meedenken, nmiet alleen maar aanhoren. 

• Op een vaste plek, vaste avonden info uitwisselen 

• Op een vroeg tijdstip geinformeerd worden 

• Persoonlijk 

• Persoonlijke benadering 

• Post 

• Reguliere publicaties en in Hallo 

• Tijdig info bijeenkomsten houden met een duidelijk onderbouwt plan. 

• Van tevoren voordat alles al beslist is,dit hebben we zelf meegemaakt.de gemeente beslist 
eerst waar die huisvesting moet komen en gaat dan pas omwonende informeren. 

• Via de Werkgroep Arbeidsmigranten, die op dit moment al in gesprek is met de gemeente 
inzake richtl;ijnen omgevingsdialoog 

• Via een informatie avond 

• Via HALLO 

• Via social media of de HALLO 

• Vooraf met alle omwonenden. De noodzaak voor deze arbeidsmigranten is er overigens niet. 
Arbeidsplaatsen moeten selectief worden gecreëerd en met name niet t.b.v. bulkproductie in 
landbouw en logistiek. De leefomgeving gaat er alleen maar op achteruit door drukte, verkeer, 
lawaai, verrommeling,afval, etc. 

 

Toelichting 
• Afhankelijk of je inbreng hebt. Als er met de inbreng toch niets gedaan kan/ mag worden is een 

briefje prima.  
Als men echt wil weten wat er speelt en leeft en ze doen er iets mee een avond sessie. 

• Arbeidsmigranten (polen) moeten volgens mij niet apart gaan wonen maar tussen de 
Limburgers in. Laten we eerlijk zijn de meeste blijven hier wonen.  
voorbeelden: spanjaarden en Italianen(jaren 60). Turken en Marokkanen. De allereerste waren 
de Helmonders volgens mijn moeder. 
Al moet ik eerlijk bekennen dat ik de huisjes van Van Dijk Groentes best goed vind. Beter dan 
die vreselijke Containers opgestapeld op het industrie terrein in Venlo. 

• Arbeidsmigranten zijn geen boze, gevaarlijke mensen zorg ervoor dat ze geïntroduceerd worden 
als medeburgers. 

• Belangrijk is dat er ruimte komt voor de huisvesting van arbeidsmigranten in het buitengebied. 
Als bedrijven woningen gaan opkopen binnen de bebouwde kom om arbeidsmigranten te 
huisvesten is dat niet goed voor de leefbaarheid van de kernen. Ook zijn er dan minder 
woningen beschikbaar voor de jongeren in de kernen en zullen elders gaan wonen, ook dat is 
niet bevorderlijk voor de leefbaarheid. 
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• Bij een inspraakavond kunnen omwonenden hun stem laten horen.Is ook van de zotte dat de 
gemeente al een goedkeuring geeft terwijl omwonenden van niets weten. 
Waarom moet er overal huisvesting gerealiseerd worden voor areidsmigranten.Waarom kan dit 
niet voor de eigen inwoners die hetzij een tijdelijke woning nodig hebben of op zichzelf willen 
gaan wonen.Ook al zijn volgens de gemeente arbeidsmigranten maar tijdelijk hier lijkt mij ook 
zinvol dat ook die reintegreren . 

• De Werkgroep Arbeidsmigranten (bestaande uit vertegenwoordigers van verschillende buurten 
die te maken hebben/hadden met huisvesting van arbeidsmigranten in hun buurt) heeft in een 
tweetal gesprekken met de gemeente vanuit haar ervaringen met de omgevingsdialoog 
aangegeven welke richtlijnen zouden moeten gelden voor een zorgvuldige en adequate 
omgevingsdialoog. Na die gesprekken is het stil geworden van de zijde van de gemeente 
(ambtenaren/B&W). Mogen de buurten nu weer meemaken dat ze door het gemeentebestuur 
genegeerd worden? Dat zou toch niet mogen.... 

• Die zijn er al genoeg in het dorp Meterik! 

• Een voorlichtings avond, georganiseerd door de huisvester, maar ook met aanwezigheid van de 
wedhouder en event, ambtenaar. 
weet iedereen wat er leeft en hoe e.e.a. gebracht wordt 

• Eerst luisteren ; dan pas met een plan komen en niet omgekeerd. 

• En voordat deze beslissing er is al recht van inspraak krijgen!!! 

• En ze niet allemaal in Meterik vestigen maar ze verspreiden over HadM, te veel op een plaats 
zetten kan voor overlast zorgen 

• Er moeten niet meer arbeidsmigranten komen. Er mag ook niet meer werkgelegenheid 
gecreerd worden, dan dat er Nederlanders zijn, die dit kunnen invullen. 
De komende jaren zijn er vele duizende mensen nodig bij politie en in de zorg. Daar moeten 
meer mensen naar toe en niet in de tuinbouw. 

• Gelukkig is er bij ons in de buurt geen plaats! 

• Het gaat om draagvlak en een echte dialoog. daarvoor benut je alle toepasselijke middelen 

• Ik heb sterk de indruk 1: dat er in onze regio al voldoende huisvesting is verwezenlijkt voor de 
arbeidsmigranten.  
                                    2: dat er voor onze eigen Nederlanders geen betaalbare woningen komen!! 

• Ik wil hoe dan ook geen arbeidsmigranten in mijn buurt! 

• In onze straat wonen arbeidsmigranten. Ik vind dat helemaal prima. We zeggen elkaar 
goeiendag, net als de andere straatgenoten. We hebben geen last van elkaar (net als de andere 
straatgenoten). We zijn niet op de hoogte gesteld van tevoren en op kleinschalig niveau hoeft 
dat ook niet wat mij betreft. Zo'n grote huisvesting als die nu in Sevenum wordt gemaakt, vind 
ik wel een ander verhaal! Daarvan moet de buurt weten wat er gaat gebeuren. 

• Inspraak moet ook echte inspraak zijn en niet dat er al een kant en klaar plan ligt. Bewoners 
moeten mee kunnen denken en met voorstellen kunnen komen. 

• Inspraakavond werkt niet. 

• Je wordt misschien gehoord, maar zeggenschap heb je toch niet. 

• Maar je moet je welrealiseren dat je de arbeidsmigranten bijna nergens kunt plaatsen, ook niet 
na een inspraakavond. 
Niemand wil deze mensen naast de deur. HELAAS 

• Maar waarom arbeidsmigranten huisvesten? Er zijn zoveel bewoners uit de gemeente die met 
spoed een woonplek zoeken en die staan jaren op een  wachtlijst. Laten ze daar maar eerst 
huizen voor zoeken en dan pas de migranten. 

• Niet als alles te laat is 

• Niet via bv de Hallo want die krijgen we vaak niet  
We zouden ze wel moeten krijgen maar als je achteraf woont dan word je vaak overgeslagen. 
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• Ophouden met de komst van arbeidsmigranten. Hebben in Nederland nog genoeg werkelozen 
of die niet willen werken. Het inrichten van de huisvestingskosten “kampen” moest niet mogen. 
Hebben we niet geleerd met de komst van de Molukkers om die in “kampen” te plaatsen?? 
Waarom gaat de gemeente geen zorgdragen voor, betaalbare, huisvesting van onze kinderen in 
onze gemeente? 

• Stel je woont in een rustige buurt in een dorp en er komt in eens een hele groep mensen bijna 
bij jouw naast de deur te wonen,ik denk dat veel mensen daar huiverig voor zijn. het zijn 
meestal mensen met een andere cultuur als wij. Ik vind ook dat een werkgever moet zorgen dat 
deze mensen moeten weten hoe wij hier leven en dat ze niet zo maar alles buiten mogen 
dumpen,daar schort het nog een aan. Ik ken ook een plek waar het goed geregeld is en dat is 
heel fijn. 

• Tegenwoordig wordt er veel gedaan voor allochtonen en arbeidsmigranten.  
Maar laten we vooral onze eigen ouderen en jeugd niet vergeten. Hun moeten al gigantisch 
lang wachten op een huis wat bij hun past. 

• Vaak komen ze al met concrete plannen en is inspraak bijna onmogelijk. 
het zou zo moeten zijn dat er vanaf het begin van de besprekingen direkte bewoners in 
geschakeld moeten worden. 

• Voor huisvesting arbeidsmigranten heeft de voorkeur dit te doen in de kernen waar de 
werkgevers deze te werk stellen. Diezelfde werkgevers draaien hierbij ook mede op voor de 
kosten hiervan. 

• Waarom hebben we nog arbeidsmigranten NODIG? met al die stikstof uitstoot moeten we maar 
eens stoppen met steeds opnieuw kassen, warehouses bouwen, op het moment dat we 
stoppen met allemaal nieuwbouw voor de HELE WERELD te voorzien van van alles moet de 
werkelijke inwoner van Nederland het gelag betalen voor de winsten van het ECONOMISCH 
BELANG! voor WIE! 

• Wel vanaf het begin tijdig!!! Inlichten en duidelijke communicatie. Tijdig !! Inlichten over datum 
inspraak en hierná pas verdere actie. 

• Zitten er al veel, ik woon tussen de polen 

• Zo uitgebreid mogelijk. En ook b.v. achtergronden van de migranten meenemen 

• Zorg voor draagkracht bij de bewoners, maak duidelijke afspraken met de huisvester die deze 
weer moet communiceren met de arbeidsmigranten. Zorg ook voor de buurtbewoners; geef ze 
iets extra's; 'n bieb, extra zaal, ouderen voorziening, enz. Maar ook mogelijkheden zoals 
vrijwilligers die meehelpen over en weer(buitenlandse vrijwilligers die naar het dorp komen en 
Nederlandse vrijwilligers die naar de huisvesting komen om bv Nederlandse les te geven.) 

• Zou het niet beter zijn om eerst eens te denken aan huisvesting voor Nederlandse jongeren die 
nergens aan de bak komen? Beetje schrijnend dat huisvesting voor arbeidsmigranten wél een 
agendapunt is. 
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Op vraag "2 Wie is het meest verantwoordelijk voor de communicatie rondom mogelijke huisvesting 

van arbeidsmigranten richting omwonenden?" antwoordt 62% van de respondenten: "De 

gemeente". 

Andere partij, namelijk: 
• Alle 3 samen. 

• Alle partijen 

• De huisvester, werkgever en Gemeente. 

• De organisatie of verantwoordelijke die de arbeidsmigranten daar laat wonen, dus die de 
bepaalde woningen uitzoekt. In de meeste gevallen is dat volgens mij de gemeente. 

• De werkgever bemoeid zich normaliter ook niet met de huisvesting van inwonenden echter in 
dit geval is het onder brengen van deze mensen in zijn belang 

• Diegene die de vergunning zou moeten afgeven. 

• Gemeente + Werkgever 

• Gemeente dan maar  ik ben bang dat huisvesten en werkgever er weinig tijd en energie in 
zullen stoppen 

• Gemeente en huisvesten zouden samen intensief moeten optrekken en mensen overtuigen. 
Zolang mensen nut en noodzaak niet zien, willen ze niet verroeren. 

• Gemeente én huisvester 

• Gemeente en huisvester gezamenlijk 

• Initiatiefnemer samen met een deskundig adviseur 

• Ook de omwonenden 

• Volgens mij kan dit ook de werkgever zijn. 
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Toelichting 
De 
huisvester 

• De huisvesten in eerste aanzet, indien bestemmingswijziging de gemeente en 
meer dan alleen het op een website zetten. Bel die mensen op of plan een 
afspraak 

• De huisvester moet eerst draagvlak voelen bij de omgeving en dan samen met de 
gemeente de omgeving informeren 

• De huisvester vind ikhet meest verantwoordelijk. Wel moet de gemeente als 
vergunningverlener err op toezien dat er op een nette en tijdige manier 
gecommuniceerd wordt met de buurt. 

• De huisvester. er zou iedere maand een hoorzitting gehouden moeten worden 
met eventuele klachten 

• Degene die er aan verdient! Want uiteindelijk gaat het daar toch om. Geen enkele 
'huisvester' bouwt uit liefdadigheid een onderkomen voor arbeidsmigranten. 

• En de gemeente 

• Gemeente en initiatiefnemer zijn beide aan zet. Eerste verantwoordelijkheid ligt 
bij de initiatiefnemer. 

• Gemeente heeft ook een verantwoordelijkheid als vergunningverlener. 

• Het probleem is wel dat je dan als omwonende afhankelijk bent van de informatie 
door de direct belanghebbende. Dat dat niet altijd integer gaat, hebben we al 
meer gezien in onze dorpen. 

• Persoonlijk heb ik zeer slechte ervaringen met de informatie omtrent huisvesting 
arbeidsmigranten. Gemeente is hier op vele manieren tekort geschoten 

• Veel particulieren maken een woning geschikt voor het huisvesten van 
arbeidsmigranten. Die kunnen overlast veroorzaken in de omgeving, er is geen 
controle op. Dan denk ik aan de hoeveelheid personen, die daar gaan wonen, 
parkeeroverlast, geluidsoverlast. Daar is de huisvester voor verantwoordelijk, 
maar die ervaart de overlast niet, die heeft een winstgevende belegging! 

• Zonder de eerste actie van de huisvester geen rumoer/opstand etc. !! 
 

De 
werkgever 

• De werkgever zal eerst met de gemeente contacten, zij moeten dan verder 
SAMEN optrekken richting omgeving en dorpsraad 

• Iedereen die hierbij betrokken is! en niet eerst een vergunning afgeven en dan 
pas de buurt inlichten, aanvraag komt binnen, dan gelijk gemeente aanvragen 
iedereen bij elkaar roepen om binnen 14 dagen dit onderwerp in de buurt te 
bespreken en dan ook te LUISTEREN naar de BUURT/Groep. dus niet aanhoren en 
dan zeggen later, er was weinig tegenstand dus is het OKE! 
 

De 
gemeente 

• Aangevuld met werkgever. 

• Alle drie genoemden zijn (meest) verantwoordelijk 

• Als de Gemeente een vergunning afgeeft is het heel zeker de gemeente die zich 
het ( lot ) van de omgeving moet aantrekken . 

• De gemeente dient hun gemeenschap hier op voor te bereiden en samen met de 
werkgevers en burgers zoeken naar de best passende mogelijkheden 

• De gemeente geeft aan dat ze staat voor "leefbaarheid" en geeft de vergunningen 
af. Gezien de gevoeligheid en emoties rondom de huisvesting van 
arbeidsmigranten dient de gemeente het voortouw te nemen in de communicatie 
en discussie hierover. 
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• De gemeente moet de belangen van haar burgers dienen en niet alleen partijen 
bedienen die met een voorstel komen. De gemeente kan als neutraal persoon 
optreden tussen degene die iets wil (de huisvester van arbeidsmigranten) en de 
bewoners van een bepaalde wijk of dorp. 

• De gemeente omdat zij niet direct belanghebbende zijn en daardoor meer 
onafhankelijk zijn van het resultaat.  
Daar komt bij dat het resultaat de gemeente aan te rekenen is. 

• De gemeente zal toch vergunning of toestemming moeten geven en dus zeker op 
de hoogte moeten zijn om verder te communiceren. 
Via een persoonlijke brief zou het beste zijn omdat niet iedereen internet heeft en 
de Hallo vaak niet in de bus gedaan word 

• De gemeente zal uiteindelijk de vergunning verstrekken. Dus is communicatie 
vanaf het eerste uur erg belangrijk 

• Een pool zei mij ooit: Wij zijn van harte welkom in Nederland zolang we hard 
werken !! 

• Er komen zoveel meer facetten dan alleen wonen aan bod, dat de gemeente 
leidend mag zijn 

• GEMEENTE en de HUISVESTER en tegenwoordig bemoeien de WERKGEVERS er 
zich ook mee dus hun ook 

• Gemeente en werkgever, indien die huisvester is, immers de vergunning wordt 
verstrekt door de gemeente en deze zou tevens moeten zorgen voor naleving van 
regels en handhaving met stevige boetes bij niet naleven. Dat werkgevers voor 
huisvesting zorgen is een slechte zaak vanwege de sterke afhankelijkheid van de 
werknemers. Het wekt de schijn van volledige afhankelijkheid, gevaar voor 
intimidatie en belemmerd de vrijheid van werken. 

• Gemeente is primair verantwoordelijk in de afwegingen van alle belangen en 
emoties die hierin meespelen. 

• Gemeente is verantwoordelijk want zij geven toestemming. 

• Gemeente moet toezien op uitvoering door huisvesters en overkoepelend 
informeren. Gemeente moet ook luisteren naar haar burgers en opkomen voor 
hun leef- en woongenot, ze is er tenslotte voor haar burgers en niet voor 
projectontwikkelaars. 

• Hoewel de gemeente tot nu toe extreem onbetrouwbaar is gebleken, is dat toch 
de meest verantwoordelijke organisatie. 

• Ik denk dat het ten goede komt van de arbeidsmigranten wanneer de 
omwonenden in een vroeg stadium worden meegenomen in het traject. het kan 
onrust wegnemen en de nieuwe burgers kunnen opgenomen worden in de buurt. 

• Ik heb altijd het gevoel met het toewijzen van woningen, dat de arbeidsmigrant 
voorkeur heeft ten opzichte van de mensen uit de gemeente. 
Dit voelt voor mij als discriminatie. De jeugd komt zo nooit aan bod en blijft bij de 
ouders thuis wonen. 

• Maar dan wel voordat de hele procedure opgestart wordt en niet, zoals nu het 
geval is, pas achteraf als de vergunningen al verleend zijn. Dan kan men namelijk 
ook voorwaarden voor de huisvester inzake het schoonhouden van de omgeving 
etc. opnemen in deze vergunningen. Nu zie je op veel plekken als de verslonzing 
ontstaan doordat er veel rotzooi, zoals lege blikjes, etensresten etc. rondom 
banken in het buitengebied ontstaat. 
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• Meer info vooraf geven aan omwonende zorgt voor een breder draagvlak dan 
wanneer er gewoon containers neergeplempt worden en dan pas een voorlichting 
voor de buurt. ook moet er vanuit de gemeente een aanspreekpunt zijn. Een (niet 
Nederlands sprekende) buitenlander als beheerder is slecht aanspreekbaar bij 
problemen, en er moet een stok achter de deur zijn voor de huisvester om ook 
serieus iets aan die problemen te doen. 

• Onze buurman heeft in zijn garage keuken en sanitaire voorzieningen van de 
sloop aangebracht en hier arbeidsmigranten in gezet. Het betreft een echtpaar 
met een kind maar er verblijven zeker in de zomermaanden meerdere personen 
in die ruimte, minimaal 4 personen en een hond. Dit verlaagt zeker in de 
zomermaanden heel veel woongenot door geluidsoverlast. Hier is geen enkel 
overleg over gepleegd en hier is ook geen vergunning voor. Dit is niet correct van 
de gemeente. Handhaving doet hier helemaal niets mee. Klopt helemaal niets 
van. 

• Want de gemeente komt met het plan 

• Werkgever en huisvester hebben toch hele andere belangen, geld! Gemeente zou 
de omwonende als belanghebbende moeten zien. 
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2. Onderzoeksverantwoording 

Onderzoek : TipHorstaandeMaas 
Mediapartner : Hallo Horst aan de Maas 
Onderwerpen : Gemeenschappelijk sportpark America en Meterik 

: Communicatie rondom huisvestigingsplannen van arbeidsmigranten 
: Tot slot 

Enquêteperiode : 02 december 2019 tot 08 december 2019 
Aantal respondenten : 490 
Foutmarge : 4,3% (bij een betrouwbaarheidsniveau van 95%) 
Aantal vragen : 2 
Rapportagedatum : 9 december 2019 

 

Toelichting: 

De foutmarge geeft de precisie van een gemeten percentage aan. Hoe kleiner de foutmarge, hoe 

preciezer het gemeten resultaat. In dit onderzoek is de foutmarge maximaal ±4,3%. 

Het betrouwbaarheidsniveau geeft de verwachte kans aan, dat bij herhaling van de meting onder 

gelijke omstandigheden, een zelfde resultaat wordt verkregen. 

Methodiek 

o De vragenlijst is opgesteld in overleg met Hallo Horst aan de Maas. 

o Op 2 december is de enquête met een begeleidend schrijven naar de leden van het Tip-

burgerpanel gestuurd. 

o Alle respondenten vullen de vragenlijst anoniem in. 

Leeswijzer 

De toelichtingen in deze rapportage zijn de letterlijke antwoorden van de respondenten. 

Hier kunnen spelfouten of andere taalfouten in voorkomen. 
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3. TipHorstaandeMaas 

Mensen hebben vaak hun mening klaar. Ze zijn voor of tegen een nieuw idee dat opborrelt in de 

samenleving.  

Onderzoeksbureau Toponderzoek wil de betrokkenheid van de inwoners van Horst aan de Maas 

vergroten. Via het panel TipHorstaandeMaas kunnen alle inwoners in de gemeente Horst aan de 

Maas hun mening kenbaar maken over onderwerpen die leven in hun samenleving. Ze geven raad, 

tips, om een gemeenschappelijk vraagstuk aan te pakken. 

Aan de hand van deze marktinformatie (marktonderzoek) kunnen onder andere ondernemers, 

belangenverenigingen, politici en ambtenaren onderbouwd keuzes maken. Kijk hier voor de 

mogelijkheden. 

Op tiphorstaandemaas.nl kan iedereen een aanmeldingsformulier invullen. Van tijd tot tijd worden 

deelnemers gevraagd naar hun mening over actuele onderwerpen.  

De deelnemers zijn en blijven anoniem en kunnen per onderzoek zelf beslissen of meedoen. Ze zijn 

niets verplicht. Het invullen van een enquête duurt slechts enkele minuten en de onderwerpen zijn 

sterk afhankelijk van de actualiteit.  

TipHorstaandeMaas is een gemeenschapspanel, 

opgezet vanuit de gemeenschap. Heeft u 

marktonderzoekvragen  of andere vragen over 

burgerraadplegingen, dan kunt u deze altijd 

stellen aan enquete@toponderzoek.com. Het is 

ook mogelijk om zelf onderwerpen aan te dragen 

voor de lokale peilingen.  

Lees hier meer over de TIP-methodiek. 

TipHorstaandeMaas maakt het gemakkelijk om zonder veel moeite je zegje te doen! En om snel 

marktinformatie op te halen over Horst aan de Maas en omgeving. 

Zie eerdere onderzoeksresultaten, waaronder ‘Vaccineren, ‘Social Media’ en ‘Orgaandonatie’. 

 

 

  

https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
https://www.tiphorstaandemaas.nl/marktonderzoek
http://tiphorstaandemaas.nl/
https://enquete.toponderzoek.com/aanmelden/tiphorstaandemaas-nl-1
mailto:enquete@toponderzoek.com
https://toponderzoek.nl/wp-content/uploads/2017/12/Infographic-Toponderzoek-1.pdf
http://tiphorstaandemaas.nl/onderzoeksresultaten-tip/tiphorstaandemaasnl--onderzoekresultaten-20182019/s/689
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Toponderzoek 

 
Toponderzoek is een Horsters no-nonsense bedrijf, dat sterk is in het raadplegen van meningen. In 
een mondige wereld waarin men direct resultaat wil zien, is het raadplegen van meningen / 
ervaringen / beleving van belang om te overleven. 
 
Onze professionele en flexibele medewerkers hebben interesse voor uw onderzoeksvraag om de 
beleving en inzichten vanuit de maatschappij regulier zichtbaar te maken. Door een transparant 
inzicht in hetgeen leeft en speelt onder burgers / bestuurders / politici, levert dit beter beleid en 
meer draagvlak op. Tips worden aangeleverd. Tevens toetst u of ingezette acties resultaat hebben. 
 
Toponderzoek faciliteert dit proces als onafhankelijk onderzoeksbureau TIPTOP voor u. Het 
onderzoeksbureau heeft de beschikking over eigen TIP-burgerpanels (landelijk > 60 burgerpanels) en 
het overheidspanel Overheid in Nederland. 
 
Blijf op de hoogte via de Topletter. 
 
 

Toponderzoek 
Expeditiestraat 12  
5961 PX Horst 
 
www.Toponderzoek.com 
enquete@toponderzoek.com 
085-4860103 
 
 

Toponderzoek is lid van MOA. 

 

https://toponderzoek.nl/topletter/
http://www.toponderzoek.com/

